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Pan

Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(t.j.Dz.U. z 2022 r. poz.559 ze zm.) przekazuję interpelację z dnia 24 listopada 2022 r.
złożoną przez wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Jadwigę Bukolt w sprawie
połoźenia chodnika wzdłuż parkingu przy budynku Urzędu Miejskiego w Sępólnie
Kraj eń skim.
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Interpelacja w sprawie położenia chodnika

wzdiż parkingu przy budynku Urzędu

Miejskiego w Sępólnie Krajeńskim

W dniu 21.04.2021r. złożyłam wniosek, który dotyezył

położenia chodnika wzdhiż parkingu mieszczącego się przy

urzędzie. Wniosek mój uzasadniłam zapewnieniem bezpiecznego

praze.jścia dzieci szkolnych przez drogę dojazdową do parkingu
gdzie jest duży mch pojazdów pracowników i petentów urzędu.

Od tej pory kilkakrotnie byłam świadkiem, niebezpieeznyeh

sytuacji, których uczestnikami były dzieci wracające ze szkoły.

Dnia 24.05 .2021r. otrzymałam pisemną odpowiedź na

złożoną przeze mnie interpelację, w której stwierdza się, iż

wniosek mój jest zasadny iniezbędny do z;realizowania,

jednakże wymaga wielu dodatkowych forrnalności oraz że będzie

rozpatrzony przy konstmowaniu budżetu na rok 2022. Niestety

został on zapomniany. Ja rozumiem trudną sytuację gminy i

cierpliwie czekałam na realizację chociażby częśei zadania.

W związku z tym mam pytania do Pana Burmistrza:



1. Czy od tego czasu zostały ustalone jakiekolwiek formalności,
które zostały wymienione w odpowiedzi na moją interpelację?

2. Czy mieszkańcy, a szczególnie dzieci w najbliższym czasie
będą mogły czuć się bezpiecznie w drodze do i ze szko%?

3. Czy trzeba nieszczęścia, aby przekonać władzę do podjęcia
tego ważnego i niezbędnego zadania?

Prosze, o ujęcie wymienionego zadania w budżecie gminy na
2023 rok.
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